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         Z Á P I S N I C A 
 
zo zasadnutia   Sociálnej a zdravotnej komisie pri OZ v Bánove, ktoré sa 
uskutočnilo 19. 12.  2011 na Obecnom úrade v  Bánove. 
 
 

P R Í T O M N Í 
 
a hostia, Miroslav Klobučník vlastnoručne podpísaní  na priloženej prezenčnej 
listine.  
 

R O K O V A N I E 
 
Zo zasadnutia  sociálnej a zdravotnej komisie, ktorú otvorila predsedníčka komisie 
Ľubica Lörincová, na úvod všetkých privítala a oboznámila prítomných 
s programom rokovania, ktorí všetci dostali spolu s pozvánkou: 
 
1. Úvod 
2. Návšteva  ZSS (NZ alebo D. Ohaj) – vysielanie KTB 
    - dohodnúť termín s p. Klobučníkom a p. Kleinovou 
3. Termín prednášky „ Prevencia proti chrípke „ 
    - dohodnúť termín s p. M. Rybárom 
4. Oboznámenie sa so Zmenami a doplnkami  č. 1 k ÚPN – obce Bánov                                        
    - prípadne jeho pripomienkovanie  
5. Zhodnotenie činnosti komisie za rok 2011 
6. Rôzne  
6. Záver 
 
 AKTIVITA:   
   Návšteva – dom sociálnych služieb Vek Nádeje v Nových Zámkoch, príprava 
prednášky v KD „ Prevencia proti chrípke“  
 
1) Úvod – Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie poďakovala prítomným za 
účasť . MUDr. Okšová a Mgr. Svetlanská sa ospravedlnili  zo zdravotných dôvodov 
sa nezúčastnili sedenia. 
2.) Návšteva ZSS ( NZ alebo D. Ohaj) – vysielanie v KTB, dohodnúť termín 
s p. Klobučníkom a p. Kleinovou.   Bc.  Kleinová  v  polovici mes. január 2012 
dohodne s p. riaditeľkou ZSS – Vek nádeje v Nových Zámkoch návštevu tohto 
zariadenia  . Kameraman KTB  p. Klobučník spracuje  vysielanie do KTB Bánov .  
Chceme našim občanom priblížiť žitie v takomto zariadení.  Ako je postarané o ľudí 
v zariadeniach sociálnych služieb a oboznámiť spoluobčanov s činnosťou komisie. 

3.) Termín prednášky „ Prevencia proti chrípke“ dohodnúť termín s p.  
Milošom Rybárom.  Tento bod programu zabezpečujú a pripravujú Mgr. 
Svetlanská a MUDr. Okšová, nakoľko sa ospravedlnili tento bod programu sa 
presúva na ďalšie  zasadnutie komisie. 
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4.)    Oboznámenie sa so Zmenami a doplnkami č. 1  k ÚPN – obce Bánov  - 
prípadne jeho pripomienkovanie nakoľko sa celá komisia nestretla, členovia si 
pozreli iba zámer a označenie budovy starej MŠ na mape, budova nie je 
označená. Tento bod programu sa  riešil iba okrajovo . 
5.)     Zhodnotenie činnosti komisie za rok 2011. Komisia sa  stretávala 
pravidelne podľa  stanoveného plánu, ktorý mala vypracovaný na I. a II. polrok 
2011. Upravovalo sa VZN č. 3/2010 obce Bánov o poskytovaní sociálnych služieb 
a úhradách za poskytované služby .  Upravovali sa platby za opatrovateľskú 
službu.  Odsúhlasil sa príspevok  obce na obedy  a platba za donášku obedov. 
Obec prispieva každému dôchodcovi 0,33 UER na obed/ deň a donášku obeda 
0,25 EUR obed/deň.  Soc. zdravotná komisia si dala za ciel zrealizovať v našej 
obci predovšetkým stravovanie dôchodcov, ktoré sa jej  podarilo zrealizovať od 
01.07.2011  z   Poľnohospodáru, a.s. Nové Zámky. 30 dôchodcov odoberá obedy   
so stravou sú veľmi spokojní a  pochvaľujú si túto službu  od obce. 
                                                        

6.) Rôzne -  Komisia podala návrh  doplniť programové prvky  do programu  
          11 Sociálne služby nasledovné podprogramy: 

- Príspevok pri narodení dieťaťa 
- Príspevky na školské pomôcky 
- Záujmová činnosť Klubu dôchodcov 
- Stravovanie dôchodcov 
- Pochovávanie  bezprístrešných občanov 
- Grantový systém v oblasti sociálnych služieb 
- Komunitný plán sociálnych služieb obce Bánov 
- Starostlivosť o deti a mládež. 

Nie však všetky požiadavky boli akceptované a zapracované do programového 
rozpočtu. Komisia naďalej bude robiť kroky k tomu, aby tieto požiadavky  postupne 
boli zapracované do rozpočtu. 
 
7.)   Záver  -  predsedníčka komisie Ľ. Lörincová  ukončila sedenie, prítomným 
poďakovala za účasť zaželala krásne, pokojné prežitie Vianočných sviatkov, dobrý 
štart do Nového roku. 
 
 
 
V Bánove, 22.12..2011 
 
 
Zapísala: Katarína Gubová   
 
 
 
 
 
                                                                  Ľubica Lörincová 
                                                              Predsedníčka komisie 
 


